



无购物系列 纯玩品质游 | 全宿 4+5 钻舒适口碑酒店 我爱旅游独家限定繁花秘境赏花与拍照胜地 张裕卡斯特酒庄-葡萄长廊红酒品鉴+西点下午茶 八仙过海-神话传说中"八仙过海"的地方 明水古城-摇橹船夜游古城+赏泉秀现代灯光水火科技"无人机秀" 风味餐:青岛风味,烤鱼风味,胶东宴,蓬莱风味,章丘风味,古城泉水宴,自助小火锅,蒸汽海鲜锅



8天7晚魅力山东·醉美青岛

(青岛/烟台/潍坊/淄博/济南)

CN8TAO 行程从 2025 年 9 月起适用

第一天 吉隆坡-青岛 (机上用餐)

集合于吉隆坡国际机场,办理登机手续后准备飞往青岛。抵达后入住酒店休息。

第二天 青岛-崂山-最美环海公路-青山渔村 1H(早/午/晚餐)

早餐后,前往**采摘当季水果(6-9 月采摘水蜜桃或葡萄)**、夏秋季节,正值水蜜桃和葡萄的丰收期,游客可以亲 自下田采摘新鲜多汁的水果。接着,游览海上名山第一崂山:最美环海公路,沿途可以欣赏到青岛的海岸线、 沙滩、公园等美景,这条公路依山傍海,串联起礁石、沙滩、渔村和山林,堪称青岛海岸线的精华段。随后, 前往**青山渔村**位于青岛崂山腹地,距离有千年历史的崂山太清宫仅 3 公里,这里的村民与崂山道士世代相邻而 居。青山渔村至今已有 600 多年的悠久历史。作为崂山脚下一处依山傍海的古朴渔村,青山渔村以其独特的渔家 文化闻名,被誉为"崂山渔村民俗风情博物馆"。村中红瓦石墙的传统民居错落有致,层层梯田与碧蓝大海相映 成趣,构成一幅天然的山海画卷。青山渔村被誉为"中国最美渔村"之一,也是摄影爱好者和文艺青年们的必访 之地,堪称青岛的"海上桃源"。**渔民家烟火气体验:(根据季节安排,参与包水饺或采茶活动)

酒店: 青岛家华酒店或同级

酒店:青岛家华酒店或同级



第三天 青岛-烟台 2H (早/午/晚餐)

酒店: 烟台华侨开元酒店或同级

早餐后,前往游览**年氏庄园**是清末民初大地主牟墨林及其家族的故居,是目前保存较为完整的典型的地主庄园。 走进这座恢弘的建筑群,不仅能欣赏其精湛独特的建筑工艺,感受这里深厚的民俗文化内涵。牟氏庄园建筑规 模庞大,而且流传着不少有关建筑特点和风俗历史的典故。接着,前往**张裕卡斯特酒庄享用下午茶(含葡萄长 廊下午茶+红酒品鉴+西点+水果+饮品)**,张裕卡斯特酒庄坐落于风景如画的葡萄园中,是中国著名的葡萄酒产 地之一。随后,前往**时光塔(外观)**是一座连接自然与时间的文化地标,时光塔的设计灵感源自太阳的运动轨 迹,整体几何造型如同被阳光雕刻而成,剖面的建筑结构朝向大海。塔内设有室外剧场、空中图书馆、数字展 廊、咖啡休闲区以及独特的半室外"现象空间",顶部的"现象空间"可欣赏四季自然景观。建筑周边的广场设计也 充满巧思,包括贝壳形的下沉广场、椭圆环形的行星轨迹设计以及"时光水道",后者在春分和秋分时会准确地记 录时光塔影子的移动。时光塔不仅是一座建筑地标,更是一个将古老东方智慧与当代城市生活相融合的文化空 间,旨在唤起人们对自然现象的觉知。**所城里古街巷**始建于明朝洪武年间,历史悠久,曾是烟台的重要海防重 镇。古城至今保留完整的明清建筑群与传统街巷布局。漫步其中,青石板路与古朴民居交错相映,传统商铺林 立,一步一景,满是岁月痕迹。

**9月中旬-10月出发团体:赠送一杯现榨苹果汁



第四天 烟台-1.5H 八仙过海景区-3H 潍坊(早/午/-)

酒店: 潍坊拉昆塔温德姆酒店或同级

早餐后,前往参观**八仙过海景区**位于蓬莱市北部黄海之滨,八仙过海景区是神话传说中"八仙过海"的地方。景区 通过一座八仙桥与海滨路相连,桥前后矗立两座牌坊,上刻"八仙过海口"与"人间仙境"九个大字,均为北宋大文 豪苏东坡的手迹。景区内仿古建筑与园林交融,道教氛围浓厚,景观包括八仙桥、仙源楼、望瀛楼、钟鼓楼、 八仙祠、会仙阁、拜仙坛等建筑。接着,游览**八仙雕塑**位于和平广场对面,依海而建,是蓬莱城市形象的代表 性地标之一。雕塑栩栩如生,生动还原八仙的神话人物与仙境传说,讲述他们普渡众生、惩恶扬善的传奇故事。 随后,前往**泰华步行街**是山东省潍坊市最繁华的商业街区之一,位于市中心奎文区,集购物、餐饮、娱乐、休 闲于一体。这里既是本地市民日常生活的聚集地,也是游客深入了解潍坊城市风貌的热门目的地。

**10 月出发团体: 安排苹果采摘



第五天 潍坊 1.5H -淄博-1H 济南(早/午/晚餐)

酒店:清照泉城易安悦酒店或同级

早餐后,前往参观海岱楼是以图书为主题的楼阁建筑,结合齐鲁文化设计理念,是淄博的文化地标。登楼远望, 可尽揽淄博市区全景。八大局市场是一个集吃、喝、玩、乐于一体的便民市场。山东省淄博市张店区的一个历 史悠久的综合性市场,因周边原有八个机关单位而得名。如今因"淄博烧烤"爆红,成为最具人间烟火气的地方。 大明湖风景区位于济南市中心偏东北处、旧城区北部,是集水域风光、园林景观、古建筑为一体的公园。天然 湖泊与众泉汇流而成,历史可追溯至北魏,是济南人文自然融合的典范。黑虎泉(特别赠送:济南大碗茶或济 南老酸奶)位于济南环城公园南侧,是济南七十二名泉之一,以气势雄浑著称。泉眼深藏于天然岩洞中,水深 近3米,泉水从三只石雕虎口中喷涌而出,昼夜不息,声如虎啸,因而得名"黑虎泉"。明水古城(含 VIP 摇橹船 夜游古城)是以明清风格建筑为主,由乌镇的陈向宏团队倾力打造,占地约 20 万平方米。走进古城,如同穿越 回华丽繁盛的明朝年代,尽览古风建筑之美。**李清照故居**是"千古第一才女"李清照的故居位于章丘,李清照故居 设有漱玉堂、燕寝凝香等展室。在这里,可以在漱玉泉、梅花泉、海棠轩、易安楼等地曲径漫步,看水鸟嬉戏。 **孟家大院**,整体设计风格以清式和民国建筑为主基调,并在其中还原了瑞蚨祥创业时的盛况。**百脉泉**因"百泉俱 出"故名百脉泉,是明水诸泉之首,也是绣江河的源头。墨泉则水色苍苍如墨,泉声如雷,雪涛飞溅,注入石渠, 浩浩而下,有"一泉成河"之誉。布坊展示古代的纺车以及早期的手工织布机等,布料飘逸,色彩斑斓,充满手 工艺术的魅力。随后,前往观赏《泉秀》(VIP 座位区域)表演,是融合了迎宾舞狮、章丘梆子、国风大赏、精彩 绝伦的杂技、武术与现代灯光水火科技,呈现一场视听盛宴。**无人机灯光秀**作为《泉秀》的高光环节之一,数 百架无人机在夜空中编队飞行,精准变换队形与灯光、绘出泉水、古城、飞龙等图案、为整场演出增添科技与 震撼并存的视觉高潮。





第六天 济南-青岛(早/午/-)

酒店: 青岛金茂源宿酒店或同级

早餐后,前往参观**繁花秘境**位于青岛的一处赏花与拍照胜地,这里四季繁花盛开,如同一座隐藏在城市角落里 的童话花园。粉黛,向日葵,格桑,醉蝶花,百日草,荷兰菊是一个赏花和拍照的好去处。接着,前往游览**青 岛恣儿街**,曾名"台东小吃街"的恣儿街,2022 年焕新升级,已然成为青岛年轻人和游客的"网红美食打卡地"。街 区集聚全国网红小吃、青岛特色美食和创意饮品,是一处烟火气十足的都市潮玩街区,也被誉为"青岛版宽窄巷 子"。

**9 月 20-10 月 20 增加繁花秘境 **10 月 21-11 月 10 日 增加千亩红枫林 ** 花季盛开状况会因气候或季节而有所改变







第七天 青岛(早/午/晚餐)

酒店: 青岛金茂源宿酒店或同级

早餐后,前往**青岛纯生之旅(无限畅饮啤酒)**参观中国纯生啤酒的发源地,走进现代化、自动化程度高的啤酒 生产工厂,见证啤酒从酿造到灌装的全过程。这里不仅是中国循环经济教育示范基地,也是单产量高的啤酒工 厂之一。接着,前往参观大鲍岛文化休闲街区是一个"可逛、可玩、可夜游"的时尚街区,吸引着全国各地富有活 力和创造性的人聚集在这里,烟火气息十足。栈桥建于 1892 年,是一座 440 米长的海上长廊自陆地延伸入海, 尽头的回澜阁为青岛近代史的见证。**圣弥厄尔大教堂(外观)**位于浙江路的天主教堂,建于 1934 年,拥有宏伟 的尖塔、是青岛有名的西洋建筑。教堂表面雕有简洁优美的纹案、加上淡色的墙体、带一点粉色的红屋顶、色 彩丰富而又甜美。是众多新人婚纱照的取景圣地,静谧浪漫不言而喻。**八大关**是青岛市区南部相交错的十几条 马路的总称,它们大多取名于我国知名关隘的名称,汇集中西风格建筑与四季花树。春赏桃花、夏看紫薇、秋 观红枫等。经典建筑如"花石楼"、"元帅楼"、"公主楼"各有历史与传说,宛如走入欧洲小镇。可步行至第二海 水浴场,感受碧海蓝天的惬意。随后,前往观赏浮山湾夜景灯光秀。当夜幕降临,位于市南区的浮山湾海岸线 点亮灯光秀。以现代都市为背景,通过灯光、激光、音乐等元素展现绚丽多彩的视觉盛宴。 **浮山湾夜景灯光秀(周一停演)



青岛纯生之旅

大鲍岛



第八天 青岛-吉隆坡(早/机上用餐)

早餐后,前往青岛国际机场,办理登记手续返回吉隆坡。

**自费套餐: 安娜别墅换装(换装+旅拍+航拍+下午茶)=RMB380 元/人 🏫 团队协助造型换装,捕捉每一个动人瞬间 📷 摄影团队为您定格优雅瞬间,搭配高空航拍,记录 360°梦幻画面。 🟓 特别安排下午茶

备注:

行程若更改,需受公司的条款与细则所约束。顾客需注意以下事项:在公司无法控制的情况下行程可能更改。 指定城市的住宿需视客房供应情况而定。行程顺序可能更改。不同团体可能合并成一团。 若有更改不被接受,需遵守条款与细则中的退款规定。

8D7N- SHANDONG+QINGDAO (QINGDAO/YANTAI/WEIFANG/ZIBO/JINAN) CN8TAO | Itinerary valid from Jun 2025

DAY 1: KUALA LUMPUR- QINGDAO (MOB)

Assemble at Kuala Lumpur International Airport for your flight to depart for **Qingdao**. Upon arrival, transfer to the hotel.

DAY 2: QINGDAO (B/L/D)

Hotel: Johoray Hotel or similar

Hotel: Johoray Hotel or similar

After breakfast, embark on a **seasonal fruit-picking experience (from June to September: peaches or grapes)**. During the summer and autumn season, it is the peak harvest season for juicy peaches and sweet grapes. Visitors can enjoy picking fresh fruits straight from the orchards. Next, visit **Laoshan, the most famous mountain on the sea: the most beautiful coastal highway**. Travel along the scenic coastal highway, which offers breathtaking views of Qingdao's coastline, sandy beaches, and lush seaside parks. Afterwards, head to **Qingshan Yuchun**, located deep within the Laoshan area and only 3 kilometers from the historic Taiqing Palace, which dates back over a thousand years. The villagers have lived side by side with Taoist monks for generations. With over 600 years of history, Qingshan is a rustic seaside village known for its distinctive fishing culture and is often referred to as the "Folk Culture Museum of Laoshan Yuchun." ****Local lifestyle experience: Depending on the season, visitors may also take part in hands-on activities such as making dumplings or picking tea leaves with local villagers.**

DAY 3: QINGDAO- YANTAI (B/L/D)

Hotel: Huaqiao Kaiyuan Hotel or similar

After breakfast, visit the **Mu's Manor**, the former residence of Mu Molin, a wealthy landlord from the late Qing Dynasty and early Republican era. As one of the most well-preserved traditional landlord estates in China, this grand architectural complex offers a glimpse into the exquisite craftsmanship and deep-rooted folk culture of the time. Spanning a vast area, the manor is not only impressive in scale but also rich in stories about its unique design features and local customs. Next, enjoy an afternoon at the **Changyu Castel**, nestled in a picturesque vineyard and renowned as one of China's most iconic wine estates. **Indulge in a refined afternoon tea experience, including tastings of red wine, Western-style pastries, fruits and beverages**. Continue to the **Time Tower (exterior view)**, a cultural landmark that symbolizes the connection between nature and time. The tower features an outdoor theater, sky library, digital gallery, café lounge, and a unique semi-open "Phenomenon Space" at its top, offering panoramic views of nature across the four seasons. Finally, stroll through the **Old Streets of SuoChengLi**, a historic quarter dating back to the Hongwu reign of the Ming Dynasty. Once an important coastal defense hub, Suo ChengLi has retained a remarkably intact ensemble of Ming and Qing architecture, along with its original street layout. **Special for departures from Mid-September to October: Enjoy a complimentary glass of freshly pressed apple juice

DAY 4: YANTAI-WEIFANG (B/L/-)

Hotel: La Quinta by Wyndham Weifang South or similar

Hotel: Mingshui Ancient City Yianyue Hotel or similar

After breakfast, visit the **Eight Immortals Crossing the Sea Scenic Area**, located on the northern coast of Penglai, along the Yellow Sea. This site is believed to be where the legendary Eight Immortals crossed the sea in Chinese mythology. The scenic area is connected to the coastal road by the Eight Immortals Bridge, flanked by two grand archways inscribed with the characters "Crossing Point of the Eight Immortals" and "Fairyland on Earth". Key attractions include the Eight Immortals Bridge, Xianyuan Tower, Wangying Tower, Zhonggu Tower, Eight Immortals Temple, Huixian Pavilion, and Baixian Altar. Next, view the **Eight Immortals Sculpture**, located across from Peace Square, built along the seafront. Then, visit **Taihua Pedestrian Street**, one of the most vibrant commercial areas in Weifang, Shandong Province. Located in Kuiwen District, the heart of the city, this bustling street is a hub for shopping, dining, entertainment, and leisure. ****October Departure Group: Arrangement Apple Picking Activity**

DAY 5: WEIFANG-ZIBO-JINAN (B/L/D)

After breakfast, visit **Haidai Tower**, a pavilion-style building themed around literature and designed with inspiration from Qilu culture. The tower offers panoramic views of the entire city from its upper levels. Next, visit **Badaju Market**, a long-standing local market in Zhangdian District, Zibo. Originally named after the eight government departments that once surrounded it, the market today is a vibrant destination for food, snacks and shopping. Head to **Daming Lake Scenic Area** in the northeast part of Jinan's old city center. The park is a harmonious blend of natural lakes and ancient architecture. Formed by the convergence of many local springs, the lake dates back to the Northern Wei dynasty, making it a symbol of the city's fusion of nature and culture. Continue to **Heihu Spring (Enjoy a complimentary Jinan-style Bowl Tea or Traditional Jinan Yogurt)**, located on the southern edge of the city park. Known as one of Jinan's 72 famous springs, Heihu Spring is famed for its powerful flow. Water gushes out of three stone tiger heads carved into a natural rock cave nearly 3 meters deep, roaring like a tiger.

Mingshui Ancient Town (include VIP Night Rowboat Cruise through the Ancient Town) features primarily Ming and Qing dynasty-style architecture. Covering an area of approximately 200,000 square meters, the city recreates the grandeur and elegance of ancient times. Stepping into ancient city feels like traveling back to the flourishing Ming dynasty, where visitors can admire the refined beauty of traditional Chinese architecture. Then, visit the Former Residence of Li Qingzhao, one of the greatest female poets in Chinese history, known as the "First Talented Woman of the Ages." Afterward, visit Meng Family Mansion, designed in a blend of Oing Dynasty and Republic of China architectural styles. Baimai Spring derives its name from the phrase "a hundred springs flow together," and is regarded as the chief spring among all those in Mingshui, as well as the source of the Xiujiang River. **Mo Spring** is known for its deep, inky-colored waters, with a springhead that appears dark as ink. The water surges out with a thundering roar, splashing like snow and rushing into a stone canal. Its powerful flow has earned it the praise of being "a spring that forms a river." The cloth workshop displays ancient spinning wheels and early handoperated looms. The fabrics, light and flowing, shimmer in vibrant colors — a vivid expression of the beauty and charm of handmade artistry. Afterwards, enjoy the "Quan Xiu" performance is a dazzling cultural show that blends welcoming lion dances, Zhanggiu bangzi opera, breathtaking acrobatics, martial arts, and cutting-edge lighting, water, and fire effects, delivering an unforgettable visual and sensory feast. As one of the highlights of "Quanxiu", the drone light shows features hundreds of drones performing a synchronized aerial display. With precise formation changes and dazzling lights, the drones illuminate the night sky with stunning visuals bringing a spectacular fusion of technology and artistry to the performance.

DAY 6: JINAN-QINGDAO (B/L/-)

Hotel: Element Qingdao or similar

After breakfast, visit **Blossom Secret Garden**, a beautiful flower-viewing and photo spot in Qingdao. This hidden fairy-tale garden in the city blooms all year round. Next, visit **Qingdao Zier Street**, formerly known as Taidong Snack Street. After a major renovation in 2022, Zier Street has become a popular food hotspot among young locals and tourists alike. The street features a vibrant mix of trending snacks from across China, local Qingdao delicacies, and creative beverages. With its lively atmosphere and stylish urban vibe, it has earned the nickname "Qingdao's version of Kuanzhai Alley."

**Seasonal Highlights:

- 🍄 Sep 20 Oct 20: Blossom Secret Garden
- Oct 21 Nov 10: Thousand-Acre Maple Forest

Note: Flowering periods may vary due to weather and seasonal conditions.

DAY 7: QINGDAO (B/L/D)

Hotel: Element Qingdao or similar

After breakfast, embark to **Pure Draft Beer Tour in Qingdao (Unlimited Beer)**, the place of origin for China's pure draft beer. Step inside a highly modernized and automated beer production factory to witness the entire brewing and bottling process. This site is not only a demonstration base for China's circular economy education but also one of the breweries with high single-plant output. Next, visit **Dabao Island** is a trendy area where can shop, entertainment and enjoy nightlife. It attracts vibrant and creative people from all over the country and is full of lively local atmosphere. **Zhanqiao** was built in 1892, is a 440-meter-long sea corridor extending from the land into the sea. At its end stands Huilan Pavilion, a witness to Qingdao's modern history. **St. Michael's Cathedral (exterior view)**, located on Zhejiang Road, was built in 1934. The church's facade is adorned with simple and elegant patterns, complemented by light-colored walls and a slightly pinkish red roof, creating a rich yet sweet palette. **Badaguan** refers to more than a dozen intersecting roads in southern Qingdao, mostly named after famous mountain passes in China. This area showcases a blend of Western and Chinese architectural styles and seasonal flora. In spring, you can admire peach blossoms; in summer, crape myrtle; and in autumn, red maple leaves. Finally, head to enjoy the **Fushan Bay Night Light Show**. When night falls, the coastline of Fushan Bay in Shinan District lights up with a spectacular display. Using lights, lasers, music, and other elements against the backdrop of the modern city, it creates a vibrant and colorful visual feast.

DAY 8: QINGDAO-KUALA LUMPUR (B/MOB)

After breakfast, transfer to airport for check-in and flight back to Kuala Lumpur.

**Optional tour: Anna Villa Outfit Change (Outfit Change + Travel Photography + Aerial Drone Shots+ Afternoon tea) = RMB 380 per person

Remarks. Revisions, if any, in itinerary are subject to the Company's Terms and Conditions. Itinerary may be subject to change due to circumstances beyond the Company's control. Accommodation in designated cities is subject to room availability. Sequence of itinerary may be subject to change. Different tour groups may be merged. Proposed changes, if any, that are not accepted will be subject to the refund provisions set out in the Terms and Conditions.